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Z A P I S N I K 
 

 

Sa  36. sjednice Gradskog vijeća Grada Supetra održane dana 12. travnja 2013. godine, u sali 

Gradske vijećnice u Supetru, Vlačica br. 5, s početkom u 19,00 sati. 
 
NAZOČNI:  Šimica Dragičević,  ðuro Roso,  Morana Martinić Dragan, Zorko Drpić, Mate Mladina, 
Jaki Razmilić, Mario Stipanović, Frane Oreb,  Nikica Maričić   
 
ODSUTNI:  Paul Matas, Lovrenco Vladislavić, Frane Oreb 
 
OSTALI NAZOČNI:  direktor K.D. „Grad“ d.o.o.  Zoran Marinelić, Direktor TZ Grada Supetra Ivan 
Cvitanić, Načelnica PP Supetar Magdalena Mirić, predstavnik medija Ivica Radić,  predstavnica 
Svpetrvs Hotela d.d. ðurña Glušević Radojković, za Udruženje obrtnika Brač predsjednica Danica 
Baričević,  Pero Maričić, Mate Martinić, Jerko Hržić, ðani Bjažević,  pročelnik JUO-a Ivica Blažević, 
voditelj Službe za gospodarenje prostorom, komunalne poslove, prostorno ureñenje i zaštitu okoliša 
Ivica Vranjičić i Ines Kojundžić. 
 
Predsjednik Gradskog vijeća Grada Supetra, Šimica Dragičević pozdravio je prisutne vijećnike, a po 
prozivci  utvrñeno je 10 prisutnih vijećnika,  tj.  postoji kvorum za donošenje pravovaljanih odluka 
predviñenih dnevnim redom. Upoznaje vijećnike s dodatnim materijalima koji su na stolovima, a to su 
zapisnik sa 26. sjednice Gradskog vijeća Grada Supetra održane 13.travnja 2012. godine i odgovor  
Ministarstva uprave na pitanje vezano uz primjenu Poslovnika Gradskog vijeća. Ističe da  je dobio  
obavijest Gradonačelnika  da zbog ranije dogovorenih obveza nije u mogućnosti nazočiti sjednici.  
 
Predsjedavajući daje na glasovanje dnevni red, te konstatira da je   usvojen jednoglasno.   
 
 

DNEVNI RED SJEDNICE: 

 
1. Verifikacija zapisnika sa  35. sjednice Gradskog vijeća Grada Supetra održane dana 21.  

ožujka 2013. godine; 
 

2. Tematska sjednica „Turizam i priprema turističke sezone 2013. godine“  
 

-  u sklopu tematske sjednice  donošenje zaključaka  Gradskog vijeća povodom Promemorije 
predstavnika radnika  Aerodroma Brač   d.o.o. upućenog Gradskom vijeću Grada Supetra i 
Gradonačelniku Grada Supetra, 

 
na kojoj će svoje izlaganje i prijedloge, uz sudjelovanje svih gradskih vijećnika, podnijeti: 
Gradonačelnik Dinko Hržić, Direktor TZ Ivan Cvitanić, Direktor Uprave K.D.Grad d.o.o., Zoran 
Marinelić, Direktor Uprave Svpetrvs Hoteli d.d. Marion Duzich i prokurista Ivica Markusović,   
direktor Velaris d.o.o. Ivan Šimunović, Načelnica PP Supetar Magdalena Mirić, predstavnik 
Ureda državne uprave, Pododsjek za gospodarstvo u Supetru Božo Poklepović, predstavnici 
Državnog inspektorata, ravnateljica Centra za kulturu Brač Jasna Damjanović, zapovjednik DVD 
Supetar Ivan Jakšić, Lučka kapetanija Ispostava Supetar kapetan Vedran Bezmalinović, voditelj 
Ispostave u Supetru Doma zdravlja SDŽ, mr.sc. Milan Glavaški dr.med., Udruženje obrtnika Brač 
predsjednica Danica Baričević,  svaki u svom dijelu ovlasti i poslova. 
 

AD 1. 
 
Stavlja se na usvajanje zapisnik sa 35.  sjednice Gradskog vijeća Grada Supetra održane dana 21. 
ožujka  2013. godine, koji je nakon obavljenog izjašnjavanja usvojen jednoglasno, u tekstu u kojem je 
dan na odlučivanje. 
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AD 2. 

 
Predsjednik Gradskog vijeća Grada Supetra pozdravlja nazočne i   daje riječ direktoru  Turističke 
zajednice  Grada Supetra  Ivanu Cvitaniću, koji detaljno predstavlja program – Turizam i priprema 
turističke sezone 2013. godine.  Ističe turističke rezultate 2012. godine u kojoj je bilo dolazaka 56.875 
(+2%, od toga stranih dolazaka +4, a domaćih dolazaka -17%). Ostvarenih noćenja je bilo 45.0367 
(+8%), od toga  stranih +7% i domaćih -6%).  Ostvarena su  priznanja i nagrade i to Sunčani cvijet 3. 
mjesto u kategoriji 3-10.000 stanovnika i Nagrada HGK-a i HRT-a u kategoriji sr.tur.destinacije 3. 
mjesto. Novi projekti su tematska staza Herkules u Splitskoj, Supetar Welcome magazin, meñunarodni 
Brački karneval (rujan), Supetar-people, places&events (Facebok); Tematska gourme staza „Dolčevita“ 
– nova tematska staza u suradnji s Općinom Nerežišća; Agroturizam Ranjak, Restoran Žiža, konoba 
Turanj, Galerija Jakšić, Konoba Kopačina, Atelijer Pero Jakšić, Vinarija Senjković, Restoran Pod 
česminu; gourme putovnica za skupljanje poklon/bodova/, duljina staze cca 6 km; ostaje još postaviti 
informacijske ploče i putokaze, ukupna vrijednost je 35.000 kuna. Tematska staza Maslinovi puti, Mirca 
uz nadogradnju postojećeg projekta Maslinovih puta, smanjivanje trase i obilježavanje informativnim 
pločama, duljina staze cca 6 km, ukupna vrijednost 25.000 kuna. Supetar Olive trek je festival trekinga  
uz fokus na šetanje, tradiciju maslinarstva i proizvodnju maslinovog ulja, uz dionicu Supetar-Splitska-
Škrip-Mirca-Dol-Postira u programu od 20. – 27. listopada.  Supetar – People, Places & Events je novi 
kanal marketinga i oglašavanja, uz suradnju sa AISEC-om, TZŠ Splitsko-dalmatinske. Do sada je bilo 
15.000 like-ova. Supetar Welcome Magazine čini novi format i dizajn, planiran u 30.000 primjeraka, sa 
svim informacijama na jednom mjestu i oglasnim prostorom za obrtnike. Manifestacije i dogañanja 
2013. godine u Predsezoni čine Noć Muzeja, Biseri mora,  Kužina od štajuna i Promocija tematske staze. 
U glavnoj sezoni planira se  – Supetarsko lito; Obilježavanje ulaska RH u Europsku uniju; Supetar Super 
Film Festival; Dani Varoša u Splitskoj; Gitaristički vikend; Ljetni krneval;  Izložba u mutnim kalama 
Mirca; VOISA Dani urbane glazbe; Festival čakavske riči. U Postsezoni  planira se Meñunarodni brački 
ljetni krneval; Otočki festival i Supetar olive trek. Muzika na Rivi u Supetru planira se  u razdoblju od 
25. lipnja do 15. listopada  dva puta tjedno i po mogućnosti više uz dogovor s ugostiteljima. Trajni 
problemi  turizma su: nepostojanje vizije i strategije razvoja turizma; nepostojanje branda Supetra kao 
turističke destinacije;  neredovito održavanje javnih plaža; nepostojanje javnih sanitarnih čvorova u svim 
mjestima; nepostojanje investicija u turizmu; nepostojanje vizije upravljanja javnim površinama u svrhu 
turizma; pomanjkanje komunalne opreme; nered u reklamiranju na javnim površinama - posebice u 
povijesnoj jezgri; nepostojanje kvalitetne koordinacije javnih službi u smislu ureñenja tur. Prostora; 
zapostavljanje manjih mjesta u smislu razvoja turizma; nepostojanje jasno definirane urbanističke 
politike i ureñenja javnih prostora; zapostavljanje nautičkog turizma kao važnog segmenta u produženju 
tur. Sezone; pomanjkanje kontrole komunalnog reda.  turistički Supetar danas ima imidž tranzitne 
destinacije na otoku; asocijacije gužve i nereda; pomanjkanje turističkog identiteta;  neprofilirana ponuda 
svega i svačega; ograničenost ponude na jednu ulicu; izrazita sezonalnost i kratka turistička sezona; niska 
zaposlenost u turističkim djelatnostima, turizam se dogaña stihijski i onako usputno bez jasno 
definiranog smjera. Treba raditi na tome da turistički Supetar sutra ima: imidž ugodne otočke morske 
destinacije; smanjeni pritisak na luku uz maksimalno korištenje trajektne povezanosti; proširiti ponudu 
baziranu na lokalnoj proizvodnji;  veći turistički prostor; produžiti trajanje sezone od 6 mjeseci; 
deklarativno i praktično  usmjerenje za turizam; veća zaposlenost lokalnog stanovništva i edukacija u 
turizmu da bi došli do većeg profita od turizma i bolje punjenje gradskog budžeta uz zajednički rad svih, 
zaključio je Ivan Cvitanić.   
 
Predstavnica Svpetrvs Hotela d.d.  ðurña  Glušević Radojković  skreće pažnju da se ništa nije napravilo 
od prošle godine. Šetnica nije završena, na plaži Banj nema tuševa, malo je kanti za smeće, javnog WC-a 
nema u mjestu ni na plažama, nema fontana, a svi punktovi koji se bave prodajom hrane moraju 
ispunjavati minimalno tehničke uvjete. Kućice na „Bericinoj“ zemlji izgledaju kao straćare. Gospodin 
Merion je već dao prijedlog da će biti sponzor  za izgradnju heliodroma u Mircima, ali treba pomoć. 
 
Vijećnik Marijo Stipanović pita što je s bracerom, direktor TZ odgovara  da se radi na tome da država i 
konzervatorski odjel preuzmu brigu oko toga.     
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Predsjednik Mjesnog odbora Splitska Ivan Martić ističe da je žalosno da gradonačelnik nije prisutan na 
sjednici. Dosta sredstava je uloženo u tematsku stazu Splitska Riva-Herkules i sada je zaboravljena.  
Direktor TZ i svi prisutni vide turizam samo u Supetru, a on se treba dogañati i u Splitskoj, Škripu i 
Mircima. Tražili  smo da nam se pomogne, a ništa se nije napravilo. Splitska - biser Brača je 
zaboravljena, sve propada, mi smo nemoćni. Tražimo samo ono što Splitska uprihoduje od koncesija i 
komunalnog doprinosa.  
 
Vijećnica Morana Martinić Dragan napustila je sjednicu  u 19,45 sati. 
 
Vijećnica Marija Jakšić u ime kluba vijećnika SDP-a zahvaljuje direktoru TZ na prezentaciji. 
Obuhvaćeni su svi segmenti, treba dosta stvari učiniti. Podsjeća na 26. sjednicu Gradskog vijeća kada 
smo imali cjelovitu raspravu i zastupljenost većeg broja  aktera turizma.  Turistička ponuda je veća nego 
danas, realizirane su neke stvari, ali je jedan veliki dio ostao isti.  Plaže u istočnom dijelu Supetra su 
grozne, fali zelenila.  Razvoja turizma bez  toga nema, to mora biti način naše obuke, okućnice moraju 
biti puno ljepše. Direktor se nije osvrnuo na turističku ambulantu. Lani je naglasila da smo otok kamena, 
a nemamo nigdje fontane i vode. Komunalno društvo se trudi, ali nedovoljno. 
 
Vijećnik Dragan Damjanović podržava prijedlog gñe. ðurñe, slaže se da Grad ne može funkcionirati bez 
WC-a. Idealan prostor je u luci do zgrade  gdje je Arbun. 
 
Ravnateljica Narodne knjižnice Gita Dragičević  ističe da je lani u 8. mjesecu  pratila na internetu da smo  
zbog WC-a na Vlačici bili mjesec dana „u crveno“, to je sramota, i ovu sezonu će biti tako.  
 
Vijećnik Nikica Maričić kao predsjednik DVD-a Supetar ističe da su pripreme za sezonu kao i svaku 
godinu, koliko ima para toliko će biti i muzike. Dislokacije vatrogasaca  neće biti ove godine. Biti će 
veća odgovornost   na bračkim vatrogascima, da uspijemo  sa  manjim sredstvima ispuniti osnovnu 
zadaću, a to je zaštita ljudi i imovine. 
 
Danica Rajević predsjednica Udruženja obrtnika Brača daje pohvale Svpetrvs hotelima i Velarisu. 
Tematska sjednica je trebala biti ranije. Dobra strategija svih čimbenika, TZ, Grada, Svpetrusa, Velarisa, 
Županije, jer se dobrom suradnjom može mnogo napraviti bez puno novaca. Mi nemamo strategiju za 
ugostitelje. 
 
Predsjedavajući kaže Ivici Vranjičić da treba reagirati  na primjedbe na izgled objekata i kućica na 
predjelu Vlačica. Što se tiče heliodroma stvar je komplicirana, strogi režim vezan je za prostorno 
planiranje. Napominje da su ulice pune rupa, most ispred pošte takoñer, ureñenje ulica je cjelogodišnji 
posao. 
 
Ivica Vranjičić odgovara da su radnje za heliodrom vezane uz naš i županijski plan, a treba poštivati 
odreñene  zakonske procedure za izgradnju heliodroma.  Napominje da jedan sanitarni čvor u kontejneru  
postoji u trajektnoj luci, da je za izgradnju sanitarnog čvora bilo mnogo ideja i lokacija, ali se nije uspjelo 
realizirati iz odreñenih razloga. 
 
Zapovjednica PP Brač Supetar Magdalena Mirić uvodno ističe da je postaja sve manja jer ima manje 
ljudi,  za sezonu su zatražili  od Ministarstva  dodatne  ljude. Grad i gosp. Merion su ponudili pomoć ako 
dobijemo 2 policajca da mogu održavati red na mostu. Policija mora raditi, nadaju se dobroj suradnji. 
Ističe da je ovu godinu  manji broj kaznenih djela  i manji broj prekršaja. U sezoni ćemo imati problem 
buke, pa treba zauzeti stajalište do koda će biti muzika. To se morate dogovoriti i uskladiti sa zakonom 
koji kaže do 24 sata, jer više imamo intervencija po pitanju buke nego po drugim prekršajima. Gradske 
odluke se nisu mijenjale 15 godina, do 15. svibnja taj problem moramo riješiti. 
 
Direktor Komunalnog društva Grad d.o.o. Zoran Marinelić  ističe da komunalno društvo nije formirano 
niti ovlašteno da rješava sve probleme Grada. Ovaj Grad nema strategiju, jer se ne bi dogodilo da na 
tematskoj sjednici svake godine govorimo  što se napravilo. Ističe da ne upravljaju javnim površinama, 
oni ih održavaju. Nitko ne može reći da nisu dobro odradili sezonu i bez novaca., oni su suport izvršnoj 
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vlasti. U deficitu su sa svime, odradit će sezonu, firma se može još više iskoristiti, uz planirano  
djelovanje. Plaže se čiste kada se potpiše ugovor, komunalnu opremu nabavlja Grad Supetar. Ugovor za 
asfaltiranje je propao po drugi put. Tko ima koncesije na plaži Banj taj upravlja s plažom. Što se tiče 
WC-a na trajektu,  Županijska lučka uprava je imala osigurana sredstva od milijun kuna za napraviti WC 
do zgrade Ribara. Sve je bilo dogovoreno, ali je Grad zakazao. Plan gospodarenja otpadom je napravljen 
2011. godine i za njega je plaćeno 70 tisuća kuna, a nije ga usvojilo Gradsko vijeće.Mi smo zadnja 
karika u lancu i sve puca po nama, završio je Zoran Marinelić. 
 
Predsjedavajući ističe da direktor TZ nije inicirao sastanak, da ga kao predsjednik GV ne bi sazvao. 
Gradsko vijeće osim što donosi odluke, nema druge ingerencije, to ima gradonačelnik i gradska vlast.  
 
Vijećnik ðuro Roso, što se tiče koncesije na pomorskom dobru, koncesije se daju do šetnice. Svi parkovi 
i šume iznad šetnice nisu u koncesiji. Napominje da već na pet sjednica gradskog vijeća  govori da se 
suhe grane na parkiralištu koje je napravio grad posijeku. 
 
Vijećnica Marija Jakšić, moramo konstatirati da se stvari u svim segmentima kreću nabolje. 
 
Vijećnik Dragan Damjanović ističe da je kao grañanin zadovoljan čistoćom. Treba nekoga u Gradu 
pohvaliti jer vrlo vrijedno i uredno održavaju čistoću, što je za svaku pohvalu. 
 
 
 
Predsjedavajući izvještava da je Gradonačelnik uputio pismenu  podršku radnicima Aerodroma Brač i 
podržao inicijativu kojom smatra da aerodrom mora nastaviti s poslovanjem, i učiniti sve da ne 
dopustimo zatvaranje i prestanak rada aerodroma.  
 
Vijećnik Nikica Maričić smatra da je to posljedica cijepanja otoka Brača na ovoliko jedinica lokalne 
samouprave, to je dekadentno. Sijeća se projekta dijalize, jer i dan danas općine nisu ispunile obveze 
prema Gradu Supetru. Svi ćemo biti za aerodrom, ali pitanje je koliko možemo napraviti,  šteta je da se 
aerodrom ugasi,  pita što možemo osim moralne obaveze napraviti. 
 
Predsjedavajući ističe da se Gradonačelnik ispravno pozvao na Zakon o otocima. U pripremi sjednice 
kontaktirao je  nadležno Ministarstvo i na  Braconline je  vidio da  je Vlada odgovorila da Skupštine neće 
biti, jer  o sudbini odlučuje vlasnik. Vlada ima ideju kako razriješiti problem, računa na jedinice lokalne 
samouprave, a   vlasnik bi se vjerojatno toga riješio. Potrebno je sačuvati sadašnju funkciju aerodroma, 
ako jedinice lokalne samouprave to mogu.  
 
Vijećnica Marija Jakšić pojašnjava da Aerodrom Brač bilježi gubitke od oko 30 milijuna kuna, ne stvara 
prihode, a rashodi su se povećali. Većinski vlasnik je Zlatni rat Bol.  
 
Predsjedavajući, hoće li netko prodati ili ne to nije predmet naše rasprave, apeliramo radi funkcije 
aerodroma, turizma i radnika da bude sačuvan. 
 
Ivan Cvitanić predlaže da u tu priču uključimo i ostale otoke. Ističe da se aerodrom namjerno uništava, 
pa je potrebno djelovati. 
 
Danica Rajević ističe da je kao županijska vijećnica tražila od Županije da  apelirala na Vladu RH da  
ispita svoju ulogu u  prodaji  vlasništva  aerodroma od 36%. Županija je poslala dopis da nas 
Ministarstvo izvijesti, i da dobijemo  povratnu informaciju nakon obavljenih razgovora s vlasnikom. 
 
 
Nakon   izjašnjavanja,  usvaja se   Zaključak  da Gradsko vijeće Grada Supetra  potpiše Promemoriju  
kojom se od Vlade Republike Hrvatske traži da preispita odluku o stečaju poduzeća „Aerodrom Brač“ 
d.o.o. i prodaje svog udjela od 36% u spomenutom poduzeću. Podržava se  inicijativa  radnika 
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Aerodroma, a sve  u svrhu očuvanja aerodroma i radnih mjesta, što je usvojeno jednoglasno s 9 glasova 
ZA (vijećnica Morana Martinić Dragan napustila je sjednicu u 19,45 sati). 
 
 
Predsjedavajući zahvaljuje vijećnicima na predanom radu u Gradskom vijeću, nije uvijek  bilo lako ali 
odrekli su se svog vremena za dobrobit  Grada, te  zaključuje sjednicu u 21,10 sati.  

 
          
 
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                           
                                                                                          PREDSJEDNIK GRADSKOG VIJEĆA 
                                                                                                        GRADA SUPETRA 
                                                                                                          Šimica Dragičević  
     
 
 
 
                                                                                                                                            
Zapisnik izradio Ivica Blažević, Pročelnik Jedinstvenog upravnog odjela Grada Supetra, a prema  
tonskom zapisu sa sjednice koji je njegov sastavni dio. 


